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Efter tidigare beslut i fullmäktige, så röstade FM med majoritet att "allmänhetens frågestund" skall 

vara vid samtliga fullmäktigemöten. Det var ju också din motion som FM biföll. Ska man nu också 

förbise den högsta politiska organet och inte genomföra beslut som är tagna i Fullmäktige. 

Frågan blir ju då mycket enkel. ... 

Varför är inte " allmänhetens frågestund" med på agendan? 

Tack för svaret. 

Med vänlig hälsning 


